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Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen tanulmányok születtek a New York-i Magyar Kulturális Központ helyzetének,
feladatainak áttekintéséről?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok
benyújtani Hiller Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális Őrökség Minisztériumának miniszteréhez .

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt kettő és fél év alatt nem sikerült a New York-i Magyar Kulturális Központ
jogi helyzetét megoldani, mindössze azzal az „eredménnyel" nézhetünk szembe, hogy a
központ nem működik .

Kérdezem Miniszter urat, kért-e fel külső szakértőket, rendelt-e meg tanulmányt a fenti
témában, és ha igen, ezért mennyit fizetett a Magyar Állam?

Tisztelettel :

Írásbeli kérdés

Erdős Norbert
Fidesz-Magyar Polgári Szövetség
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